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List of Promoters - Formation of a Trade Union/ Trade Union Federation 
籌組職工會/職工會聯會發起人名表 

  

Name of the proposed trade union/ trade union federation 擬籌組職工會/職工會聯會的名稱: 

Chinese (中文) 

English (英文)  
 

Name  姓名 Sex Age Occupation Contact Address Contact Telephone 
English  英文 Chinese  中文 性別 年齡 職業 聯絡地址 聯絡電話 

       

       

       

       

       

       

       

Statement of Purpose for the Collection of Personal Data 收集個人資料聲明: 
(1) The personal data are collected by the Registrar of Trade Unions for carrying out of the Trade Unions Ordinance.  If you do not provide sufficient information, we may 

not be able to process your application for the registration of a trade union. 職工會登記局局長是為執行《職工會條例》而向你收集上述的個人資料。假如你未能提供足夠

的資料，我們或許不能處理貴會的登記申請。 
(2) For the purposes mentioned in paragraph 1 above, the personal data provided may be disclosed to the Commissioner of Police, other government departments or 

members of your trade union. 為了上述第 1 段所提到的目的，我們可能會將你所提供的個人資料向警務處處長，或其他政府部門或貴會會員透露。 
(3) You have a right of access and correction in respect of your personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data 

(Privacy) Ordinance (Cap.486). 根據《個人資料（私隱）條例》第 18 及 22 條及附表 1 第 6 原則，你有權查閱及更正你的個人資料。 
(4) All enquiries can be addressed to the Deputy Registrar of the Registry of Trade Unions at 11/F., Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong. (Tel : 2852 3456) 

如有任何查詢，請致電 2852 3456 或親臨香港統一碼頭道 38 號海港政府大樓 11 字樓職工會登記局，與職工會登記局副局長聯絡。 


	fill_1: 
	fill_2: 
	fill_3: 
	fill_4: 
	fill_5: 
	fill_6: 
	fill_7: 
	fill_8: 
	fill_9: 
	fill_10: 
	fill_11: 
	fill_12: 
	fill_13: 
	fill_14: 
	fill_15: 
	fill_16: 
	fill_17: 
	fill_18: 
	fill_19: 
	fill_20: 
	fill_21: 
	fill_22: 
	fill_23: 
	fill_24: 
	fill_25: 
	fill_26: 
	fill_27: 
	fill_28: 
	fill_29: 
	fill_30: 
	fill_31: 
	fill_32: 
	fill_33: 
	fill_34: 
	fill_35: 
	fill_36: 
	fill_37: 
	fill_38: 
	fill_39: 
	fill_40: 
	fill_41: 
	fill_42: 
	fill_43: 
	fill_44: 
	fill_45: 
	fill_46: 
	fill_47: 
	fill_48: 
	fill_49: 
	fill_50: 
	fill_51: 


